

Buñol Industrial, SA

Anunci sobre l'aprovació de les bases que han de regir la convocatòria i el procés selectiu de concurs oposició per a la selecció de personal laboral fix de dues places de tècnic o tècnica especialistes en educació infantil, així com la constitució d'una borsa de treball temporal per a l'escola infantil municipal primer cicle (0-3 anys) de Buñol. [2023/3506]

En el *Butlletí Oficial de la Província de València* número 63, de 30 de març de 2023, s'ha publicat l'anunci sobre l'aprovació de les bases que regiran la convocatòria del procés selectiu de concurs oposició per a la selecció de 2 places de tècnic/tècnica especialista en educació infantil.

En aquest s'indica que el Consell d'Administració de Buñol Industrial, SA, en sessió celebrada el dia 14 de març de 2023, va aprovar les corresponents bases que han de regir la convocatòria i el procés de selecció de personal laboral fix de 2 places de tècnic/tècnica especialista en educació infantil, així com la constitució d'una borsa de treball temporal per a l'escola infantil municipal primer cicle (0-3 anys) de Buñol.

Les bases apareixen íntegrament publicades en la web de Buinsa: <https://buinsa.buñol.es/>

El termini de presentació de sol·licituds serà de 20 dies hàbils comptats a partir de l'endemà de la publicació d'aquesta convocatòria en el DOGV.

Els successius anuncis referents a aquesta convocatòria es publicaran únicament en el tauler d'anuncis i en el web de Buñol Industrial, SA: <https://buinsa.buñol.es/>

Cosa que es fa pública per a coneixement general i als efectes oportuns.

Buñol, 20 de març de 2023.– La presidenta: Juncal Carrascosa Alonso.

Buñol Industrial, SA

Anuncio sobre la aprobación de las bases que han de regir la convocatoria y el proceso selectivo de concurso-oposición para la selección de personal laboral fijo de dos plazas de técnico o técnica especialistas en educación infantil, así como la constitución de una bolsa de trabajo temporal para la escuela infantil municipal primer ciclo (0-3 años) de Buñol. [2023/3506]

En el *Boletín Oficial de la Provincia de Valencia* número 63, de 30 de marzo de 2023, se ha publicado el anuncio sobre la aprobación de las bases que regirán la convocatoria del proceso selectivo de concurso-oposición para la selección de 2 plazas de técnico/técnica especialistas en educación infantil.

Donde se indica que el Consejo de Administración de Buñol Industrial, SA, en sesión celebrada el día 14 de marzo de 2023, aprobó las correspondientes bases que han de regir la convocatoria y el proceso de selección de personal laboral fijo de 2 plazas de técnico/técnica especialista en educación infantil, así como la constitución de una bolsa de trabajo temporal para la escuela infantil municipal primer ciclo (0-3 años) de Buñol.

Las bases aparecen íntegramente publicadas en la web de Buinsa: <https://buinsa.buñol.es/>

El plazo de presentación de solicitudes será de 20 días hábiles contados a partir del día siguiente a la publicación de esta convocatoria en el DOGV.

Los sucesivos anuncios referentes a esta convocatoria se publicarán únicamente en el tablón de anuncios y en la web de Buñol Industrial, SA: <https://buinsa.buñol.es/>

Lo que se hace público, para general conocimiento y oportunos efectos.

Buñol, 20 de marzo de 2023.– La presidenta: Juncal Carrascosa Alonso.